
Hei,her kommer en rapport fra Mjåtveit elvens forening for 20.16.De siste ukene har vi engasjert 
oss om utbyggingen i Elvåsen,som ikke hadde HMS på plass vi fikk på plass fangdammer mot 
elven,flytting av store dieseltanker og gjenåpning av tursti.

I år har vi brukt penger på materialer til klopper,benker, bålpanne,flaggermuskasser,diverse 
fuglekasser,ande hus,beplantning i og rundt akvatisk rensepark, dugnadsmat, 
skriftmateriell,diverse verktøy,tidsskrifter,revisor,reisekostnader,materialer til 
fugleoppsarvasjonshus.

vi jobber nå med å få laget et sandsvale hotell kombinert med gjenreisning av steinhuset som ble 
demontert i næringsparken,der blir det kostnader til tegninger og prosjektering,dette blir første 
prio i 20.17. Derfor håper vi på økt støtte for neste år.

Mvh ;Frode Tufte

formann Mjåtveitelvens forening.
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